

QUESTIONS AND ANSWERS 2/ QUESTIONS ET RÉPONSES 2

Response to questions received in regards to RFI PW-16-00755714

Q: Are you looking for someone who can assist with the uninstallation/packing and unpacking/reinstallation of all items on the list or just those from a specific manufacturer?

A: We are looking for unit costing for uninstallation/packing, transport and unpacking/reinstallation of all items on the list. If you are only able to provide information for instruments from a specific manufacturer, we invite you to provide this information.

Réponses aux questions reçues à l'égard de RFI PW-16-00755714

Q : Vous cherchez une personne qui peut aider avec la désinstallation/emballage et déballage/réinstallation de tous les éléments sur la liste ou seulement celles d'un fabricant spécifique?

R : Nous recherchons pour l'unité de calcul des frais ferroviaires pour la désinstallation/emballage et déballage/réinstallation de tous les éléments de la liste des transports. Si vous êtes seulement capable de fournir des informations pour les instruments d'un fabricant spécifique, nous vous invitons à fournir cette information.